
Aan: 

College van Burgemeester & Wethouders en 

Gemeenteraad van de gemeente Zevenaar 

Betreft: plannen herinrichting sportpark Hengelder 

Zevenaar, 6 september 2023 

Geachte leden van het College van B & W, geachte leden van de Gemeenteraad, 

Recent hebt u het rapport “Verkennend onderzoek herinrichting sportpark Hengelder” 

ontvangen van de heren_n e initiatiefnemers van dit project. Dit 
rapport wordt ingeleid met een aanbiedingsbrief van beide heren, met daarin conclusies 

en aanbevelingen (ingekomen stuk nr. 28 — 230816, Gemeenteraadsvergadering 20 

september 2023). 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Als buurtbewoners van sportpark Hengelder zijn wij deels betrokken geweest bij de 

gesprekken over de plannen voor het sportpark. Op ons verzoek is er op 28 februari j.I. 

een buurtbijeenkomst georganiseerd, waarbij 36 buurtbewoners (wonend aan De Horst en 

Belhamel) aanwezig waren. De heren B en Bmmmmmshebben informatie gegeven over 

de plannen, voor zover toen bekend. De buurtbewoners kregen daarna gelegenheid hun 

meningen, maar ook hun zorgen en bezwaren kenbaar te maken. Dit heeft geleid tot het 

verzoek aan de buurt om met enkele vertegenwoordigers deel te nemen aan de 

vergaderingen over de plannen. Vier personen (zie ondergetekenden) hebben zich 

gemeld, met instemming van de overige aanwezigen. 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Nu het onderzoeksrapport is verschenen, vinden wij hierin helaas niets terug over de 

belangen van de buurtbewoners. Er wordt ook nergens melding gemaakt van de 

buurtbijeenkomst van 28 februari j.l. en van de uitkomsten. Alleen in de aanbiedingsbrief 

van de heren n2ùwordl heel kort iets gezegd over overlast in de buurt en er 

is een aanbeveling om met de omwonenden in gesprek te gaan. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

Als buurtbewoners zijn we hiermee echter niet tevreden. Er dient veel meer aandacht te 

zijn voor het voorkomen van overlast, zoals uitgesproken op de buurtbijeenkomst. Ook 

nu al wordt er regelmatig overlast ervaren en wij verwachten dat dat verder zal toenemen 

als de sportvelden intensiever gebruikt gaan worden, indien er geen maatregelen worden 

genomen. 

Het gaat met name (maar niet uitsluitend) om: 

- verkeers- en parkeeroverlast; het voet-/ fietspad tussen De Horst en de sportvelden 

wordt veelvuldig gebruikt en er worden ook vaak auto's geparkeerd midden op De 

Horst. Dit leidt regelmatig tot ongewenste en gevaarlijke situaties; 

- de veiligheidsrisico's zullen groter worden als er meer activiteiten op de sportvelden 

gaan plaatsvinden waaraan ook meer mensen zullen deelnemen; 

- harde muziek met dreunende beats tijdens feesten in en bij de clubgebouwen en op de 

terrassen na afloop van sommige wedstrijden en trainingen; 

- _ sporten met veel lawaai; er zijn plannen voor de aanleg van padelbanen en het is 

bekend dat padel veel geluidsoverlast geeft. Ook de hockeyballen die hard knallen op 

de houten boarding zorgen voor overlast, tijdens de trainingen maar ook buiten de 

trainingsuren. 

  



Het baart ons zorgen dat aan deze zaken geen aandacht is besteed in het rapport en dat 

nergens blijkt dat er geld gereserveerd is om maatregelen te nemen tegen de 

geluidsoverlast en de overlast en problemen betreffende het verkeer. 

Wij doen hierbij een dringend beroep op uw College en op de leden van de Gemeenteraad 

om serieus aandacht te besteden aan deze zaken en deze in een vroegtijdig stadium te 

bespreken met buurtbewoners. Het is voor ons van groot belang en wij zien het als onze 

verantwoordelijkheid om het woongenot en de veiligheid in onze buurt te bewaken. 

Wij zijn vanzelfsprekend bereid dit schrijven mondeling toe te lichten en wij zien uw reactie 

graag tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

Contactpersoon: 

  (geanonimiseerd)
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